

Title (en)
Snowboard or skateboard comprising different concentrations of fibers

Title (de)
Snowboard oder Rollerboard mit unterschiedlichen Faserdichten

Title (fr)
Planche de glisse ou de roulage comprenant des concentrations de fibres différentes

Publication
EP 1920800 A1 20080514 (FR)

Application
EP 07019600 A 20071008

Priority
FR 0609801 A 20061110

Abstract (en)
The board (1) has reinforcements extending parallel to a gliding side or a receiving side and including different longitudinal zones (51-55) with different concentrations of woven fibers. Length of the board is measured according to a longitudinal direction (Lo) between two ends (2, 3), and width of the board is measured according to a transverse direction between two edges (4, 5). A height of the board is measured between the gliding side and the receiving side. The reinforcement includes a network of a fiber chain, a network of fiber weft and a fiberglass.

Abstract (fr)
Planche de glisse ou de roulage (1) qui présente une longueur mesurée selon une direction longitudinale (Lo) entre une première extrémité (2) et une deuxième extrémité (3), une largeur mesurée selon une direction transversale (Wo) entre un premier bord (4) et un deuxième bord (5), et une hauteur mesurée entre un dessous (6) et un dessus (7), la planche (1) comprenant un premier renfort (22) qui s'étend parallèlement au dessous (6) ou au dessus (7), le renfort (22) comprenant des fibres (40, 41). Le premier renfort (22) présente différentes zones (51 à 55) pour lesquelles les concentrations des fibres (40, 41) sont différentes.

IPC 8 full level
A63C 5/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 5/12 (2013.01); **A63C 5/126** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] FR 2366035 A1 19780428 - MASCHF AUGSBURG NUERNBERG AG [DE]
• [X] EP 1693089 A1 20060823 - ROSSIGNOL SA [FR]
• [X] WO 8100057 A1 19810122 - HASEGAWA CHEM IND [JP], et al
• [X] FR 2546413 A1 19841130 - ROHRMOSER ALOIS SKIFABRIK [AT]
• [X] FR 2725910 A3 19960426 - KAESTLE AG [AT]
• [PX] FR 2888126 A1 20070112 - SKIS ROSSIGNOL SA SA [FR]

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR LI

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 1920800 A1 20080514; FR 2908318 A1 20080516

DOCDB simple family (application)
EP 07019600 A 20071008; FR 0609801 A 20061110